
V Brně 15. 1. 2020 

 

Vážená paní profesorko! 

 

Dovolte mi, abych Vám touto cestou poděkoval za krásný zážitek, jaký jsem si odnesl ze 

včerejšího žákovského koncertu na Vaší škole. Všichni účinkující samozřejmě byli dobří, ale 

píšu tuto zprávu Vám, protože nejsilnějším dojmem na mě zapůsobilo vystoupení Vašeho žáka 

Radka Vaníčka. Když nepočítám Vojtěcha Ocelku ze třídy paní profesorky Kapituly, kterého 

sleduji už několik let, tak musím říct, že už dlouho jsem na Vaší škole neslyšel tak výborného 

klavíristu, jako je Radek Vaníček. Jeho klavírní projev mě zaujal natolik, že po skončení 

koncertu jsem se mu představil a požádal ho, aby se mně podepsal do programu. Bylo mi 

divné, že ačkoli na tyto žákovské koncerty chodím už poměrně dlouho, tak jsem Radka dosud 

na žádném z nich nezaregistroval. Radek mně řekl, že jeho hlavní aktivitou na škole je hra na 

kontrabas v nějakém souboru a ten klavír má jen jako doplněk, takže na těchto žákovských 

koncertech vystupuje poměrně málo, což je podle mě velká škoda, těch klavírních příležitostí 

by si Radek zasloužil určitě víc.  

Paní profesorko, velmi oceňuji Vaši pedagogickou práci a děkuji také Radkovým rodičům, že 

ho v jeho uměleckých aktivitách podporují. V dnešní rozbouřené agresivní době je pro mě 

doslova pohlazením na duši, když se mohu setkat s  někým z řad dospívající mládeže, kdo ve 

svém volném čase dobrovolně dělá něco užitečného a smysluplného, a obzvlášť si toho cením 

u chlapců, kde to nebývá až tak časté. Ještě jednou Vám děkuji za nádherný zážitek a doufám, 

že Radka uvidím hrát trochu častěji, neboť si to opravdu zaslouží. Jsem jeho fanoušek, moc mu 

držím palce a přeji mu, ať se mu všechno daří v muzice i osobním životě. Mějte se hezky a na 

shledanou! 

 

      S pozdravem         Petr Šafařík 


